

Medicinal Ingredients (per 2 mL (4 pumps))

3,3'-Diindolylmethane	20mg
Phosphatidylcholine (14% Choline)	104mg

Non-Medicinal Ingredients: Glycerin, water, ethanol, medium chain triglycerides, mixed tocopherols concentrate, tocophersolan

Recommended Use: Provides antioxidants that help protect against the oxidative damage caused by free radicals. Helps to support healthy estrogen metabolism.

Recommended Dose: As a source of antioxidants: Take 2-4 pumps at a time twice daily. Hold in mouth for 30 seconds before swallowing. Best taken on an empty stomach.

Cautions and Warnings: If you are taking medications or natural health products or have a liver disorder or symptoms of low estrogen (such as joint pain, mood changes, changes in libido, hot flashes, night sweats, vaginal dryness or irregular menstruations),



**QUICKSILVER
DELIVERY
SYSTEMS®**

**Product Code
Code produit: QSDIM02
15071.05**

**Lot:
Exp.:**



or to exclude the diagnosis of a serious cause of hormonal imbalance, consult a healthcare practitioner prior to use. If you develop liver-related symptoms (yellowing of eyes and/or skin, dark urine, abdominal pain, jaundice) or symptoms of low estrogen, discontinue use and consult a health care practitioner. If you are attempting to conceive, consult a health care practitioner prior to use.

Contraindications: If you are pregnant or breastfeeding, do not use this product.

Store at room temperature.

Voir à l'intérieur pour le français

**Manufactured by/Fabriqué
par: Quicksilver Scientific
1960 Cherry St.
Louisville, CO 80027**

**Importer/Importateur
DeVita Vite Ltd.
Box 283 Keswick ON
L4P 3E2 (800) 840-1676**

**PROMETHEAN HEALTH
PRODUCTS CANADA LTD.
13615 Victoria Rd North #107
Summerland, BC
V0h1Z5 • Phone: (782) 400
0665 • vitaexpress.ca**

**Pattern Inc. • 3250 Ridgeway
Dr. Unit 15
Mississauga, ON L5L 5Y6
(866) 765-1355
www.pattern.com**



**QUICKSILVER
SCIENTIFIC®**

NANOEMULSION

DIM

**DIM SOUS FORME DE
NANO-EMULSION
DIINDOLYLMÉTHANE**

NPN 80079887

**NATURAL HEALTH
PRODUCT/PRODUIT
DE SANTÉ NATUREL**

**50 ML LIQUID
(LIQUIDE)**

PEEL HERE ▶

Notes do not print

4.85" x 2"

Instructions:

Leave the Die Line layer locked.

Place artwork in the ART layer.

----- extent of copy area

— die line

- - - - - bleed line

Outline all fonts

Embed all images

HINGE

Ingrédients médicinaux (par 2 ml (4 pompes))

3,3'-diindolylméthane..... 20mg

Phosphatidylcholine..... 104mg

Ingrédients non médicinaux : Glycérine, eau, éthanol, triglycérides à chaîne moyenne, mélange de concentré de tocophérols, tocophérols.**Emploi recommandé** : Fournit des antioxydants qui aident à protéger contre les dommages oxydatifs des radicaux libres. Aide à soutenir un métabolisme sain des œstrogènes.**Posologie recommandée** : Comme source d'antioxydants, prendre 2 à 4 doses à la fois deux fois par jour. Garder le produit dans la bouche pendant 30 à 60 secondes avant d'avaler. Il est recommandé de le prendre à jeun.**Avertissements et mises en garde** : Consultez un professionnel de la santé avant d'utiliser ce produit si vous prenez des médicaments ou des produits de santé naturels, si vous avez un trouble hépatique ou si vous présentez des symptômes de faible taux d'œstrogène (comme des douleurs articulaires, des changements d'humeur, des changements de la libido, des bouffées de chaleur, des sueurs nocturnes, une sécheresse vaginale ou des menstruations irrégulières), ou pour exclure le diagnostic d'une grave cause de déséquilibre hormonal. Si vous présentez des symptômes liés au

foie (jaunissement des yeux ou de la peau, urine foncée, douleur abdominale, jaunisse) ou des symptômes de faible taux d'œstrogène, cessez l'utilisation et consultez un professionnel de la santé. Si vous essayez de concevoir, consultez un professionnel de la santé avant d'utiliser ce produit.

Contre-indications : N'utilisez pas ce produit si vous êtes enceinte ou si vous allaitez.**Ranger à température ambiante.**